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Beste leden, 

Op 27 februari 2019 ging alweer de 3e gemeenteraad en OCMW raad door. Het aantal punten 

was beperkt, maar beetje bij beetje worden een aantal krijtlijnen van het huidige bestuur duidelij-

ker. 
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Gemeenteraad 

• In de notulen was bij het punt over de ver-

legging van de buurtweg het verhalen van 

de gemaakte kosten op de verkavelaar 

vergeten in het besluit. Dit punt werd door 

GemeenteBelangen vorige vergadering 

aangekaart en goedgekeurd door de raad. 

Door dit in het besluit te laten opnemen 

zijn we ook zeker dat het moet gebeuren.  

• Er zal een tweedehands tractor aange-

kocht worden ter vervanging van de huidi-

ge die z’n beste tijd gehad heeft. Bedoe-

ling is om een krachtiger exemplaar aan te 

kopen. De raming bedraagt 72.600,00 eu-

ro incl. BTW. 

• Eind april wordt gestart met de uitbreiding 

van SCC De Venne. Het project wordt op-

gesplitst in 2 delen. Een eerste deel is het 

slopen van de voormalige IBO en de aan-

leg van een nieuwe parking. Het tweede 

deel is de bouw van de nieuwe keuken en 

een nieuwe fietsenberging. Deel één zal in 

de tijd opgesplitst worden: tot eind mei on-

geveer de sloop van de IBO. Daarna 

wordt de aanbouw uitgevoerd. Deze zal 

ongeveer lopen tot eind november begin 

december, waarna dan de parking wordt 

aangelegd. Sloop en parking worden ge-

raamd op 157.559,93 euro, keuken en fiet-

senstalling bouwen wordt geraamd op 

136.426,94 euro. Op de vraag van Ge-

meenteBelangen of de zaal kon gebruikt 

worden tijdens de kermis werd negatief 

geantwoord. Volgens de schepen zijn de 

Uitbergse verenigingen hiervan op de 

hoogte en zullen ze uitwijken naar de ge-

meenteschool. 

• Het repetitielokaal van de Koninklijke fan-

fare De Verenigde Vrienden wordt uitge-

breid. De vereniging kampt reeds meerde-

re jaren met ruimtegebrek ten gevolge van 

een uitbreiding van het aantal spelende 

leden. De bedoeling is om een gang die 

eigenlijk weinig functie heeft toe te voegen 

aan het repetitielokaal. De werkduur wordt 

voorzien op 50 werkdagen. Gezien de 

werken gebeuren aan dragende construc-

ties dienen speciale veiligheidsmaatrege-

len in acht te worden genomen bij de 

bouw. De raming bedraagt 102.021,60 euro. 

• De lease periode van de printer/

kopieerapparaten is verlopen. Er worden 

nieuwe toestellen geleased en de prijs is 

voordeliger dan in voorgaande periode. 

• Er werd een nieuw gebruiksreglement 

voor de sportkampen gestemd. Volgens 

het reglement kan inschrijven en betalen 

enkel online. GemeenteBelangen repli-

ceerde hierop door te stellen dat niet ie-

dereen over een computer en/of internet 

beschikt. De schepen beloofde dat ook 

deze mensen zouden kunnen inschrijven. 

Verder merkte GemeenteBelangen ook op 

dat in het geval de ouders gescheiden 

zijn, enkel de ouder met het hoederecht 

het kind de toestemming kan geven om 



het kamp tijdens de middag te verlaten. 

• Het schoolreglement van de Gemeente-

school werd geactualiseerd een aange-

past aan de decretale wijzigingen. 

• GemeenteBelangen steunde het voorstel 

om voortaan geluidsarm vuurwerk te ge-

bruiken bij gemeentelijke evenementen. 

Het bestuur ging hier op in, met uitzonde-

ring voor de waterfeesten omdat gezien 

de afstand tussen publiek en vuurwerk het 

effect verloren zou gaan. GemeenteBelan-

gen pleitte er ook voor om samen te zitten 

met buurgemeente Zele om in het GAS 

reglement enkel nog het gebruik van ge-

luidsarm vuurwerk te gebruiken. De burge-

meester wil zelfs vuurwerk op kerstavond 

en oudejaarsavond verbieden, iets waar 

we als GemeenteBelangen ook achter 

kunnen staan al is het voor ons reeds vol-

doende wanneer geluidsarm vuurwerk zou 

worden gebruikt.  

• De meerderheid kondigde aan dat vanaf 

april de dienstverlening zal wijzigen. Men 

wil meer werken op afspraak en minder 

publieke uren verzorgen. Zo zouden er op 

dinsdagvoormiddag en woensdagvoormid-

dag geen publieke uren meer zijn maar 

enkel op afspraak worden gewerkt. De 

dienstverlening in de deelgemeenten zou 

verdwijnen. Wel zou de mogelijkheid voor 

dienstverlening aan huis voor wie niet mo-

biel is worden uitgebreid. Een nieuwe 

werkneemster op het OCMW zou ook 

dienstverlening voor gemeentelijke zaken 

doen bij ouderen. Op vraag van Gemeen-

teBelangen of de werking op afspraak ook 

in de deelgemeenten kan werd geant-

woord dat het diensthoofd dit bepaalt. Als 

GemeenteBelangen willen we dit van 

dichtbij opvolgen en zeker zijn dat een 

mindering van de publieke uren geen ver-

mindering van de dienstverlening voor on-

ze bewoners met zich meebrengt! 

• Op 25 april om 20u00 gaat er in WZC Ter 

Meer een infovergadering door over het 

bedrijventerrein. In mei zou men zich dan 

kandidaat kunnen stellen en in juni zou de 

toewijzing volgen. Dit alles onder voorbe-

houd natuurlijk! 

OCMW raad 

• Er wordt een nieuw raamcontract afgeslo-

ten voor het leveren van incontinentiema-

teriaal aan WZC Ter Meere. De leveran-

cier is de huidige leverancier over wie men 

zeer tevreden is. Onder meer door het 

wegvallen van de kosten in de werking is 

het nieuwe contract voordeliger dan het 

vorige. 


